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El PP vol 
“recuperar”          
la petanca

PARTITS

❘ LLEIDA ❘ El grup municipal 
del Partit Popular presen-
tarà una moció per evitar la 
desaparició del Torneig Inter-
nacional de Petanca Ciutat 
de Lleida, “una competició 
esportiva de referència que 
ha estat cancel·lada per la 
falta de suport del govern”, 
afirma. 

L’edil popular Roger Mele-
ro denuncia que la suspensió 
respon a “la inacció de l’ajun-
tament, que no ha garantit 
la subvenció necessària ni 
ha ofert alternatives”. El PP 
insta la Paeria a assegurar el 
finançament per recuperar el 
torneig i establir un diàleg 
urgent amb el Club Secà de 
Sant Pere.

CGT convoca               
vaga estatal de 
Correus demà

LABORAL

❘ LLEIDA ❘ CGT ha convocat una 
vaga estatal per demà per 
als empleats de Correus per 
“la intenció de l’empresa de 
tancar els 36 centres de trac-
tament de l’Estat, entre els 
quals el de Torrefarrera, on 
treballen unes 45 persones”, 
afirma el portaveu Charly de 
la Fuente. “No sabem si hi 
haurà acomiadaments o hau-
rem d’anar lluny de casa”, va 
dir. Els sindicats majoritaris, 
CCOO i UGT, no secundaran 
l’aturada.

L’edifici situat al número 22 d’avinguda de les Garrigues, a Cappont, amb malla protectora.

AMADO FORROLLA

S. COSTA D.
❘ LLEIDA ❘ L’ajuntament ha imposat 
sengles multes de 3.000 euros 
als propietaris dels blocs situ-
ats al número 22 de l’avinguda 
de les Garrigues i el número 90 
del carrer Alfred Perenya per 
incomplir de forma reiterada 
l’ordre de fer obres per assegu-
rar l’estabilitat dels immobles 
i recuperar-ne l’habitabilitat. 
Els dos edificis són propietat 
de societats i sumen un total de 
17 multes coercitives, sis per al 
bloc ubicat a l’avinguda de les 
Garrigues i onze per al d’Alfred 
Perenya.

En el cas de l’immoble de 
Cappont, és propietat de la Sa-
reb i el consistori l’ha sancionat 
perquè porta requerint-ho des 
del març del 2023 que instal·li 
de forma urgent una malla exte-
rior a la façana “per evitar que 
puguin caure trossos de mate-
rial a la via pública”. Aquesta 
malla està col·locada des de fa 
tot just unes setmanes. Així ma-
teix, també li reclama revisar i 
reparar totes les cornises i les 
deficiències de la façana, tancar 
totes les finestres i portes per 
evitar la proliferació de nius de 
coloms així com fer una inspec-
ció tècnica “per poder conèixer 
l’estat actual general de l’edifici, 
estructural, condicions d’habi-
tabilitat i estat de conservació 
dels seus elements constructius 
amb la finalitat de tenir una di-

Multa de tres mil euros als amos   
de dos blocs de pisos en mal estat
A l’avinguda de les Garrigues i Alfred Perenya || El primer és de la Sareb i el  
segon, de diverses societats, i entre els dos acumulen disset sancions

BARRIS NORMATIVA

agnosi de l’edifici al més precisa 
possible”.  Una vegada hagi pas-
sat aquesta inspecció, la Sareb 
haurà de comunicar a la Paeria 
si procedirà a la rehabilitació 
o a la demolició de l’edifici. 
Té dos mesos per fer aquestes 
actuacions.

Quant a l’edifici d’Alfred 
Perenya, la propietat està re-
partida entre diverses societats 

com Buildingcenter SAU, Coral 
Homes SL i Grupo Inmobilia-
rio Constructor Modesto SL 
i la Paeria porta des del març 
del 2021 exigint-los diverses 
obres per assegurar la seua 
habitabilitat. 

Concretament, els reclama 
adequar el local comercial, re-
parar la instal·lació elèctrica, la 
coberta i la façana de l’edifici i 

fer les obres necessàries perquè 
siguin habitables totes les vi-
vendes. Després d’aquest últim 
requeriment, la societat Buil-
dingcenter SAU va demanar a 
la Paeria que executés de forma 
subsidiària aquests treballs. La 
Paeria va rebutjar l’al·legació, 
els va imposar una nova multa 
i els dona un mes per iniciar les 
obres.

❘ LLEIDA ❘ L’Associació Catalana 
de Recursos Assistencials (AC-
CRA) fa una crida a completar 
la integració social i sanitària 
a Catalunya, el model amb el 
qual la Generalitat vol que els 
sanitaris dels CAP es despla-
cin als geriàtrics per tractar els 
residents. Gairebé cinc anys 
després de l’inici de la pandè-
mia, la patronal assegura que 
aquesta integració és un dels 
“deures pendents”. S’ha posat 
en marxa de forma pionera al 
Pirineu, on totes les residències 
ja estan integrades i els metges 
dels CAP es desplacen als cen-
tres per visitar els seus paci-
ents. La presidenta d’ACCRA, 
Cinta Pascual, va afirmar ahir 
que la implantació ha avançat 
“molt poc” en el conjunt de Ca-
talunya, ja que la llei encara 

s’està debatent al Parlament, 
i va demanar “accelerar” el 
procés. Així mateix, Pascual 
va reclamar més finançament 
i més professionals, sobretot 
infermeres, en el sector de la 

geriatria. La patronal conside-
ra que en falten 800 “de forma 
immediata” i proposa que la 
seua funció sigui assumida pel 
sistema públic de salut.

D’altra banda, Pascual va 
admetre que malgrat que les 

residències van seguir tots els 
protocols establerts, durant la 
pandèmia potser es “van pas-
sar de frenada” amb l’aïllament 
“ferotge” dels residents, que 
van estar separats durant molt 
temps dels seus familiars. 

DOLOR EN EL SECTOR
Així mateix, va valorar que 

els 106 expedients que la fisca-
lia va obrir a residències catala-
nes “van provocar dolor” en el 
sector i va assegurar que totes 
han quedat arxivades. D’acord 
amb ACCRA, el sector necessi-
ta uns 3.000 milions per crear 
un marc tarifari per als propers 
anys i millorar remuneracions. 
“No cobren el mateix que els 
centres públics, que tenen un 
conveni públic”, va recordar 
Pascual.

La patronal dels geriàtrics demana 
accelerar la integració amb els CAP
ACCRA diu que falten 800 infermeres a les residències

SERVEIS SOCIALS SANITATVEÏNS POLÈMICA
AV CAMÍ DE LA MARIOLA

La xarrada es va celebrar ahir a l’escola de Malgovern.

Reunió sobre la línia MAT que 
afecta el Camí de la Mariola
❘ LLEIDA ❘ L’associació de veïns del 
Camí de la Mariola va organit-
zar ahir una xarrada per infor-
mar del projecte per construir 
una línia de Molt Alta Tensió 
(MAT) impulsada per Forestalia 
que creuaria aquesta partida i 
algunes més de l’Horta. Els ve-

ïns van mostrar el seu rebuig 
al projecte, ja que suposarà “la 
destrucció de cultius i l’alteració 
del paisatge” i van reclamar que 
aprofiti línies i infraestructures 
ja existents per evitar “un im-
pacte irreversible en aquesta 
zona rural”.

AÏLLAMENT “FEROTGE”

La patronal admet que es 
“van passar de frenada” 
amb l’aïllament “ferotge” 
als residents de geriàtrics


